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VERSLAG ALGEMENE LEDENVERGADERING 
HEEMKUNDEKRING “DE BARONIE VAN CRANENDONCK” 
WOENSDAG 12 MAART 2025 IN “DE BORGH” TE BUDEL 
 
 

1. Opening en mededelingen 
Jac. Biemans opent (voor de laatste keer als voorzi6er) de Algemene Ledenvergadering met een 
welkom aan allen. Zoals inmiddels gebruikelijk is ook nu besloten om het jaarverslag van het 
bestuur niet meer voor te lezen maar te voegen bij alle verslagen van de werkgroepen; alle leden 
konden die dus vooraf doornemen. 
Voor deze ALV hebben zich afgemeld: Leo Smits, Rudy Snel, Frans Soers, Leonie Bruggink, Herman 
Govers, Sjef Vlassak, Giel Stollman, Nellie Meurkens, Marie Beenackers, Petra Genevasen. 
De presenPelijst is getekend door 42 personen 
 
We herdenken vandaag een drietal personen ‘uit de kring’ van onze vereniging die ons het 
afgelopen jaar zijn ontvallen: op 2 mei mevrouw Jeane6e Kosman-van der Zandt (jarenlang lid 
maar sinds ulPmo 2023 niet meer) uit Budel, op 13 augustus mevrouw Ans Baks-Waterschoot uit 
Maarheeze en op 24 oktober Els Ogier-Cuunders uit Budel, de vrouw van Wim Ogier die de 
laatste jaren onze webbeheerder was.  
Staande nemen wij een minuut sPlte ter herdenking van onze overleden leden. 
 

2. Notulen Algemene Ledenvergadering, 28 februari 2024 
De voorzi6er stelt de notulen aan de orde. Er zijn geen vragen of opmerkingen.  
Daarop worden de notulen vastgesteld onder dankzegging aan de secretaris en overeenkomsPg 
de statuten door de voorzi6er en secretaris ondertekend. 
 

3. Financieel jaarverslag 2024 
Het financieel jaarverslag komt aan bod.  
Penningmeester dhr. Anton de Greef gee_ enige toelichPng op de cijfers en beantwoordt enkele 
vragen van leden. 
Op de vraag van Jan Jakobi naar het verschil van circa € 8.000,- bij inkomsten en uitgaven bij 
‘acPviteiten’ legt de penningmeester uit dat dit komt door ontvangen subsidies / inkomsten maar 
ook gedane uitgaven bij de restauraPe van de protestantse begraafplaatsmuur. 
Giel Govers vraagt om bij grote afwijkingen ten opzichte van de begroPng daarover een korte 
uitleg bij de financiële verslaglegging te voegen. 
Op de vraag of de statuten voorschrijven dat de Algemene Ledenvergadering elk jaar de 
contribuPe moet vaststellen, antwoordt de secretaris dat dit niet het geval is. Alleen indien de 
jaarlijkse contribuPe gewijzigd wordt, dient de Algemene vergadering het besluit daartoe formeel 
vast te stellen. Dat is ook in de nieuwe statuten het geval. 
 

4. Verslag en samenstelling kascontrolecommissie 
De kascontrole werd uitgevoerd door mevr. Anja Matheeuwsen en dhr. Frits Feijen. Namens hen 
voert Frits Feijen het woord; hij gee_ aan dat boeken en financiële bescheiden werden 
gecontroleerd en in orde zijn bevonden. De bevindingen van de kascontrolecommissie zijn in een 
verslagje vastgelegd. Aan de vergadering wordt geadviseerd om de penningmeester en het 
bestuur te dechargeren voor het gevoerde financiële beleid.  
Op voorstel van de voorzi6er gaat de vergadering daarmee unaniem akkoord. 
De voorzi6er dankt de kascontrolecommisise en met name mevrouw Anja Matheeuwsen die dit 
nu twee keer hee_ gedaan en daardoor a_redend is. 
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Hij meldt dat de kascontrolecommissie het volgend jaar bestaat uit de heer Frits Feijen en de 
heer Jac Duis. Hij vraagt om een nieuw lid en hierop meldt zich de heer Henk van Lint, die in 
principe in 2027 de kascontrole doet maar volgend jaar reserve is. 
 
De voorzi6er dankt de kascontrolecommissie voor het uitvoeren van de kascontrole, alsmede de 
penningmeester die als een goed boekhouder kriPsch is op de financiën en zijn taken in 2024 
hee_ uitgevoerd. De aanwezigen reageren unaniem met een applaus. 
 

5. Verslag bestuur over 2024 
Iedereen kon het bestuurlijk verslag over 2024 inzien zoals meegezonden met de agenda voor 
deze ALV.  
De secretaris gee_ aan dat een aanvulling nodig is in het bestuursverslag bij het onderdeel 
‘secretariaat’ onder het kopje ‘afstemming met de lokale VVV’, welke aanvulling als volgt luidt:  
“In 2024 werden in Budel vijfmaal en in Maarheeze tweemaal cultuurhistorische rondleidingen 
verzorgd door enkele leden van onze kring. Deelnemers bleken zeer te spreken over de geboden 
gelegenheid om in groepsverband het centrum van beide kernen op deze wijze te verkennen. De 
meeste rondleidingen vonden plaats in het voorjaar of net in het najaar. Aanvragen bereikten de 
kring meestal via het Smokkel & Grens Museum of rechtstreeks bij de gidsen zelf.” 
 
De secretaris verzoekt in te stemmen met opname van deze aanvulling in het bestuursverslag. 
De voorzi6er vraagt of er vragen of verdere opmerkingen zijn over dit verslag.  
Dat is niet het geval waarna het verslag wordt vastgesteld - met inbegrip van de aanvulling - 
onder dankzegging aan de notulist. 
 

6. Verslagen werkgroepen 2024 
Tegelijk met de convocaPe zijn ook de verslagen van de werkgroepen toegezonden aan de leden.  
De voorzi6er vraagt of daar vragen of opmerkingen over zijn. Dat is niet het geval.  
Daarop bedankt de voorzi6er alle acPeve leden van de werkgroepen voor al hun werk in het 
afgelopen jaar. 
In het bijzonder dankt hij Annie Staals-Jacobi die onlangs stopte met haar bijdragen aan de 
redacPe van de Aa-kroniek, waar men haar node gaat missen. 
 

7. Bestuurssamenstelling 
Conform het rooster van a_reden zijn dit jaar a_redend de heer Anton de Greef en de heer  Jac. 
Biemans. De eerste is wel, de laatstgenoemde niet herkiesbaar. Er hee_ zich naar aanleiding van 
de convocaPe geen nieuwe bestuurskandidaat bij het bestuur gemeld.  
 
De voorzi6er vraagt de leden of zij schri_elijke stemming wensen of bij acclamaPe akkoord 
kunnen gaan met de herbenoeming van de heer De Greef.  
De vergadering wenst geen schri_elijke stemming en gaat over tot herbenoeming, hetgeen met 
applaus geschiedt. 
 
Afgelopen najaar hee_ een van de leden interesse getoond in een eventueel 
bestuurslidmaatschap. Hij maakte sinds afgelopen december de bestuursvergaderingen mee en is 
bereid zigng te nemen in het bestuur. Het bestuur is blij hiermee en vraagt hem zich even voor 
te stellen aan de vergadering. De heer Hans Teklenburg stelt zich kort voor.  
 
De voorzi6er vraagt de leden of zij schri_elijke stemming wensen of bij acclamaPe akkoord 
kunnen gaan met de benoeming van de heer Teklenburg als lid van het bestuur.  
De vergadering wenst geen schri_elijke stemming en gaat over tot benoeming, hetgeen met 
applaus geschiedt.  
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De heer Biemans zit deze vergadering tot de sluiPng nog voor en zal aan het einde, na de 
rondvraag nog een kort woordje spreken.  
 

8. Wijziging statuten 
Vanwege we6elijke eisen vanuit de Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen (WBTR, 2021) 
moeten in 2025 de statuten zijn aangepast. De secretaris hee_ namens het bestuur een en ander 
met de notaris voorbereid en geef ik graag het woord.  
 
De secretaris gee_ een korte maar bondige uitleg over de WBTR, welke een formele 
statutenwijziging vereist. Het doel van deze wet is om het bestuur en toezicht van 
rechtspersonen, zoals verenigingen, sPchPngen en coöperaPes te verbeteren en misstanden te 
voorkomen. De aanpassingen hebben  betrekking op goed bestuur, conPnuïteit en tegenstrijdige 
belangen. De secretaris beantwoordt vervolgens enkele vragen over de WBTR. 
 
Daarnaast wordt in deze statutenwijziging meegenomen de mogelijkheid om te komen tot 
aanpassingen in de tekst, zodat onze vereniging een ANBI-status kan krijgen van de 
belasPngdienst (ANBI = Algemeen Nut Beogende Instelling). Die status maakt het mogelijk om in 
de toekomst geen belasPngen te betalen over gi_en en (erf)schenkingen, subsidies, en is 
mogelijk teruggave mogelijk van bepaalde belasPngen en heffingen (bijv. energiebelasPngen). 
Bovendien mogen donateurs hun gi_en aan een ANBI a_rekken van de inkomsten- of 
vennootschapsbelasPngen.  
 
TegelijkerPjd – zo gee_ hij aan – wordt met de statutenwijziging besloten om de naam van de 
vereniging om te vormen naar “Erfgoedvereniging De Baronie van Cranendonck”, om daarmee – 
in lijn met veel andere heemkundige kringen – te anPciperen op een modernere omvorming van 
de vereniging tot een bredere focus op alles wat met erfgoed van doen hee_ (ook bijvoorbeeld 
immaterieel erfgoed). Overigens blij_ binnen de doelstelling van de vereniging de heemkunde 
een belangrijk uitgangspunt. Met een bredere opzet kan er mogelijk ook een betere aansluiPng in 
gevonden worden om nieuwe (ook meer jeugdige) geïnteresseerden aan zich te binden. 
Tot slot zijn er – op advies van de notaris – enkele tekstuele aanpassingen doorgevoerd in de nu 
voorliggende statuten, die meer ‘van deze Pjd zijn’. 
 
Na beantwoording van enkele vragen brengt de voorzi6er de voorgestelde statutenwijziging in 
stemming. De leden van de ALV stemmen met algemene stemmen in met de voorgestelde 
wijzigingen. De voorzi6er dankt de secretaris voor het vele voorbereidende werk. 
 

9. Geplande acMviteiten 2025 
De voorzi6er meldt: 

• Openstelling Heemkamer, Nieuwstraat 71a, Budel in 2025: op de eerste en derde 
donderdag van de maand: vanaf 20 maart enz. telkens van 14.00-17.00 uur en van 19.00-
22.00 uur. Iedereen is van harte welkom met uw vragen, voor het doen van onderzoek 
naar stamboom, huizen, raadplegen van foto’s, boeken enz. (verder: 3 en 17 april, 1 en 15 
mei, 5 en 19 juni) 

• De fotowerkgroep is iedere woensdagmorgen van 09.00-12.00 uur aanwezig op 
Nieuwstraat 71a te Budel. Welkom! 

• Wandeling Natuurvrienden: om 09.30 vanaf P-plaats Blokker op de zondagen 16 maart, 
20 april, 18 mei (voorjaarswandeling), 15 juni, 20 juli, 17 augustus, 21 september, 19 
oktober, 16 november en 21 december. 

• Raadpleeg voor actuele informaPe onze website www.heemkundekringcranendonck.nl 
 
Op dit moment, gaan wij, onder voorbehoud van wijzigingen, uit van het volgende programma: 

• 12-23 maart Boekenweek met heemkundeprogramma over dialect; 

http://www.heemkundekringcranendonck.nl/
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• dinsdag 15 april, Den Donck: Lezing “Bernard van Dam, een dorpse wereldburger met 
scherpe pen”; 

• donderdag 1 mei De Borgh: Lezing Anne Frank en Miep Gies; 
• zondag 18 mei: voorjaarswandeling; 
• half juni: regio-uitstapje 
• zaterdag 5 juli: busreis (Nederland). 

 
10.  Rondvraag 
• Frits Feijen: bedankt Peter Slenders voor het tot tweemaal toe opknappen van het 

H.Hartbeeld op de RK-begraafplaats aan de Kerkstraat in Budel. 
• Giel Govers: gee_ de schrijvers en redacPe van de Aa-kroniek complimenten , nu hij eens 

gezien hee_ hoeveel werk dit elke keer weer is. 
Beide opmerkingen worden door de leden met applaus beantwoord. 

 
11.  Afsluitend woordje vertrekkend voorziQer 

Jac. gaat aftreden als voorzitter en bestuurslid. Eerst wil de secretaris graag het woord. 
De secretaris geeft een bloemlezing over de periode dat Jac. actief was in de vereniging, in feite 
al vanaf zijn 17e! En maar liefst 31 jaar was hij lid van bestuur en inmiddels ruim 22 jaar in de 
functie van voorzitter. Een pakkend relaas volgde over Jac.’s vele bijdragen, zijn initiatieven,  
kennissen en netwerk, waar ook wij als vereniging ons voordeel mee konden doen. Gelukkig, zo 
werd genoteerd, zijn we Jac. niet kwijt: wel als voorzitter en bestuurslid, maar hij blijft lid en ook 
actief in werkgroep(en).  
Als blijk van waardering voor zijn tomeloze inzet en gewaardeerde verdiensten gedurende zovele 
jaren stelt het bestuur aan de leden van de ALV voor om Jac. te benoemen tot Erelid van de 
vereniging. De leden stemmen met algemene stemmen in met deze voordracht, waarna het 
bestuur aldus het besluit n=bekrachtigd en hem de oorkonde met het besluit wordt overhandigd. 
 
Vervolgens is het woord aan Jac. Hij neemt ons mee in zijn al op zeer jeugdige leeftijd aanwezige 
interesse in geschiedenis, in het begin vooral archeologie en stambomen. In 1981 al lid van de 
heemkundekring, en in 1982 al zijn eerste bijdrage in de dan ter perse gegane Aa-kroniek. 
In 1994 kwam hij in het bestuur en in 2003 volgde hij Tinie Vlassak op als voorzitter. Een 
opsomming van vele hoogte punten volgde in Jac.’s betoog; teveel om hier op te noemen. 
In zijn terugblik haalt Jac. aan dat hij ingenomen was en is met een goed bestuur, die als is 
begonnen met vernieuwingen door te voeren; zie o.a. de nieuwe statuten. Ook het vooruitzicht 
wat bestaat op een nieuwe huisvesting voor de vereniging, het Kerkje, geeft voldoening. 
Jac.: “Ik blijf actief, maar niet meer bestuurlijk (ik hoop anderen wel). De kring is een mooie 
vereniging die haar rol vervult in de gemeenschap. Ik dank alle leden en vooral de bestuursleden 
in de afgelopen 30 jaar voor de samenwerking; ook zusterverenigingen Heeze-Leende-
Zesgehuchten, Valkenswaard, Weert en vooral ook Hamont-Achel. En ik spreek de hoop uit dat 
onze in 1957 opgerichte vereniging nog tot in lengte van jaren haar goede functie in de 
gemeenschap mag vervullen, want dat is meer dan ooit nodig. 
Heemkundekring, Erfgoedvereniging: Het ga je goed!” 
 

12.  SluiMng 
De voorzi6er sluit omstreeks 21.05 uur het officiële deel van deze Algemene Ledenvergadering. 
 
Aldus goedgekeurd en vastgesteld Pjdens de Algemene Ledenvergadering van      -      -  2026. 
 
De voorzi6er      De secretaris 


